
 

 

 

 

Fråga till kulturnämndens ordförande Linda Eskilsson 
angående allaktivitetshuset Allis 
 

2015 valde den dåvarande majoriteten S, V och Mp att säga upp avtalet med 
entreprenören som drev klättercentret i Uppsala. Istället skulle kommunen själva 
driva allaktivitetshuset Allis. Som skäl angavs bland annat bristande jämställdhet. Nu 
visar det sig att den jämställdhetsproblematik med att fler pojkar än flickor besöker 
centret har hållit i sig även under tiden kommunen drivit allaktivitetshuset.   

 

Mot bakgrund av ovanstående vill jag fråga kulturnämndens ordförande: 

Är Du beredd att låta Allis drivas av en privat entreprenör och alltså ånyo upphandla 
tjänsten? 
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